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Samlesak for spørsmål 

Hovedutvalg teknisk og miljø 06.09.2022: 

Behandling: 
Informasjonsbrev som sendes før befaring, foreslått av Siv J. Storesund, Arbeiderpartiet 
I sak nr 89/2022, har ikke klager i saker oppfattet at det var mulig med oppmøte på befaringen. 
Det står heller ikke i brevet du får om befaring, at du bør/kan møte opp. 
Er det mulig å formulere brevet som f. eks.; …som part i saken kan du møte opp på befaringen og 
fremme ditt syn overfor utvalget…? 

Siv Storesund 

Status områdeplan Kolnes., foreslått av Siv J. Storesund, Arbeiderpartiet 
Planen ble lagt ut til høring våren 2021 av HTM. Er det full stans eller skjer det noe administrativt i 
denne saken? 

Siv Storesund 

Skoging i Bjørgene, Torvastad, foreslått av Siv J. Storesund, Arbeiderpartiet 
Har fått opplyst at skoging i Bjørgene foretas av et firma som sender tømmeret til Tyskland for 
behandling. 
Finnes det ikke lokale firma som kan gjøre slike jobber? 

Siv Storesund 

1. Informasjonsbrev som sendes før befaring - Storesund (Ap) 
Administrasjonen ser på formuleringen i standarbrevet. 

1. Status områdeplan Kolnes - Storesund (Ap) 
Kommunalsjefen svarte. Det er kommet inn en del innsigelser. Det arbeides med saken og det 
forventes en løsning i løpet av høsten. Utvalget ba om at det ble informert om saken gjennom 



kommunens informasjonskanaler. 

1. Skoging i Bjørgene, Torvastad - Storesund (Ap) 
Areal- og byggesakssjef opplyste om at kommunen har rammeavtale med firmaet. Kjenner 
ikke til om lokale firma har mul 

1. Leder viste til utlagt skriv med oversikt over klagesaker som er oversendt statsforvalteren i 
henhold til prinsipprogrammet. 
Han foreslo at administrasjonen stopper sak nr. 5 hos statsforvalteren og at saken blir 
behandlet i hovedutvalg teknisk og miljø. 
Utvalget sluttet seg til forslaget fra leder. 

Krog (MDG) permittert kl. 19.20 

1. Storesund (Ap) tok opp problemstillingen med dårlig lukt fra bedrift på Storesund. Det er 
klaget flere ganger til sttasforvalteren, men ingenting. skjer. Hva kan kommunen gjøre ? 

1. Kommunalsjef svarte at problemstillingen også var tatt opp i formannskapet og at 
administrasjonen vil utarbeide et notat. 
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